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Subject/ Object: INVITATION TO TENDER / APPEL D’OFFRES 30005300

ADDENDUM #001 / ADDENDA N° 001

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm,
Addendum 001 is hereby issued.

Pour faire suite a la documentation d’accompagnement de I'appel d’offres susmentionné transmise a votre
entreprise, '’Addenda n°001 est émis.

Questions and Answers

Q1. What is the water depth at the location of the crib?

Al. Please Refer to the chart below and the document “Detailed Location Sketch with Measurements to
Chartered Features”. It is approximately 1 meter.
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Q2. Has the sign with the concrete base been removed?

A2. Yes. Refer to Section 0111000 General Instructions — 1.2.2 The following work will be undertaken by
others and is hereby excluded: Demolition and removal of existing 1INM day beacon, steel mast, and
exposed foundation atop the wood crib.

Q3. There are no visits planned. Is there a place planned to mobilize the equipment?

A3. The successful bidder will be required to arrange a location to mobilize the equipment.

Questions et réponses:

Q1. Quel est la profondeur d’eau a I'endroit du caisson?

R1. Veuillez-vous référer a la carte ci-dessous et le document « Detailed Location Sketch with
Measurements to Chartered Features ». Elle est environ 1 métre.
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Q2. Est-ce que le panneau avec la base en béton a été enlevé?

R2. Oui. Veuillez-vous référer a Section 011100 Instructions Générales — 1.2.2 Les travaux suivants
seront exécutés par des tiers et sont donc exclus par la présente : La démolition et I'enlévement de la
marque de jour visible a 1 NM, du tour en acier et de la base exposée au sommet du caisson en bois.
Q3. Il n’y a aucune visite de prévu, est-ce qu’il y a un endroit prévu pour mobiliser les équipements?

R3. Le soumissionnaire retenu devra organiser un endroit pour mobiliser les équipements.

All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.
Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.



